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                                                                          Pan

                                                                          Marcin Lazar

                                                                          Radny Rady Miejskiej Będzina

W odpowiedzi  na  Pana  interpelację  z  dnia  13.12.2018  r.  informuję,

iż  budowa  nowej  sali  gimnastycznej  przy  Szkole  Podstawowej  nr  2

realizowana jest zgodnie z planem i budżetem przyjętym przez Radę Miejską.

W roku 2019 zgodnie z w/w uchwałą Rady Miejskiej  zostanie  opracowana

pełna  dokumentacja  projektowa,  natomiast  realizacja  prac  planowana  jest

w  następnym  etapie  przedmiotowego  zadania.  Jeśli  chodzi  o  proces

projektowania,  to  dokumentacja  projektowa  jest  na  bieżąco  weryfikowana

przez  pracowników  UM  Będzin  oraz  konsultowana  z  przedstawicielami

placówki  oświatowej.  Zgodnie  z  wnioskiem  Dyrekcji  Szkoły  oraz  Rady

Rodziców  analizowana  jest  możliwość  pozostawienia  obecnej  sali

gimnastycznej i budowa nowego obiektu na terenie przedmiotowej placówki. 
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